
 
 

K l a c k s p a r k e n 
_____________________________________________ 

 

Nyhetsbrev för medlemmarna i Klackringens Samfällighet. Detta  

informationsblad kan även läsas på http://www.klackringen.se. 

 
Ansvarig utgivare: Styrelsen, Klackringens Samfällighet 

___________________________________________________________________________ 

 

¤ Fiber 

 
Det är nu helt klart att det blir fiberkabel till de som har skickat in sina avtal 
till Hitnet( Halmstads stadsnät ). Vi blev tillräckligt många som anslöt sig till 

detta. Installation kommer att ske under hösten – återkommer så fort vi vet 
exakt datum. Rör är nergrävda för alla i samband med 
fjärrvärmeomläggningen. 

 
 

 
 

 
 
¤ Fjärrvärme 

 
Arbetet med att anlägga det nya fjärrvärmesystemet pågår för fullt. 
 

Det kommer att ske succesiva inkopplingar i det nya systemet och ni 
kommer att få information om när ni inte längre ska betala fjärrvärmedelen i 

månadsavgiften till föreningen. 
 
 

 

http://www.klackringen.se/


 
 
 

¤ TV-frågan 
 
När det gäller TV-frågan så var det tydligt besked från er husägare genom de 

svar ni skickade in att styrelsens förslag att avveckla den gemensamma TV-
lösningen var den lösning som en klar majoritet önskade. 
 

Ett alternativ som också diskuteras i ”Paraplyet” är att behålla enbart de fria 
kanalerna i det nuvarande kabel-nätet. Det arbetas för fullt med dessa frågor 

i hela Paraplyet och ännu är inget beslut fattat. 
 
Vidare information/möte kommer så snart det är möjligt. 

 
 

 
 

 
¤ Hemsidan – http://www.klackringen.se 

 
All den senaste informationen  läggs upp här. Har du frågor eller undrar över 
något – kolla FAQ som uppdateras löpande. 

http://www.klackringen.se/

